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Spørgsmål nr. 258 fra Folketingets Retsudvalg (Alm. del): 

 

”Ministeren bedes oplyse, hvor mange stoffer det maksimalt 

vurderes man ville kunne fange ved den dansk-tyske grænse, 

hvis man intensiverede indsatsen?” 

 

Svar: 

 

Som det fremgår af den samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 256 (Alm. 

del) fra Folketingets Retsudvalg, er hverken Rigspolitiet eller Syd- og 

Sønderjyllands Politi i besiddelse af oplysninger, som gør det muligt at 

oplyse mængden af narkotika, der årligt bliver indført over den dansk-

tyske landgrænse.  

 

Det er således ikke muligt nærmere at anslå, hvor stor en mængde eufori-

serende stoffer der i givet fald vil kunne opdages ved en intensiveret ind-

sats. 

 

Der er som nævnt i den samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 255 (Alm. 

del) fra Folketingets Retsudvalg i dag et samarbejde mellem politiet og 

skattemyndighederne om indsatsen mod indsmugling af narkotika over 

den dansk-tyske landgrænse, og denne indsats er som anført i besvarelsen 

tilrettelagt ud fra vurderinger af, hvornår indsatserne har den største ef-

fekt.  

 

 

 

 


